
 

  

  

       
 

  
  

  
  

Plats: Victoriastdion, Lund  
  

§ 1 Mötets öppnandes av Kruno.  
§ 2 Kruno valdes till ordförande för mötet    
§ 3 Val av sekreterare för mötet blev Carl Bedroth  
§4 Föreslagen dagordningen godkändes.  

  
    

  

    
 

  

 
  

 
 

  
 

 
  

  
  

   
   

           

        
         

  

           

        
         

   

§ 5 Val av justeringsman för mötet blev Katarina Gahnström
§ 6 Föregående protokoll justerades för att sedan godkännas 
och lades till handlingarna.

  
     

      
            

 

                     
 

  
      

           
 

        
            

  
       

        
            

           
 

        
            

           
 

        
            

- Valberedningen har presenterat kandidater inför årsmötet och 
styrelsen har tagit del av den information som ligger till underlag 
för inval.
- 25 oktober skall valet av kandidat göras av styrelsen vilket 
sammanfaller med nästkommande styrelsemöte.

      

  
      
§ 7 Informationspunkter
§ 7.1 Inför årsmötet 18/11 och info Valberedningen

     

     
         
    

 
                   

        
          
  

          

     

Protokoll från styrelsemöte med ATL den 11 oktober 2021 Tid: 18:30 
-22:00
Närvarande: Kruno Kuljis, Peter Hochbergs, Anders Rosberg, Katarina 
Gahnström, Anette Erlandsson, Anne-Mette Petri och Carl Bedroth, Ulf 
Pettersson (adjungerad) samt valberedningen.

                    

        
          
  

          
         
 

- En överklagan gentemot LOK har gjorts och det inväntas svar.

- Hallen/klubben —> Ekonomi och beläggning presenteras utan 
några större avvikelser för både hall och klubb. Mindre differenser 
beror på periodiseringar.

§ 7:2 Genomgång; ekonomi, LOK, personal

- Utöver ovanstående punkter inget speciellt nytt sedan 
föregående möte, vilket finns omnämnt i Ulfs rapport.



 

  

  

  
  

  
  

 
 

  
   

 
 

  
 

 
 

 
    

  
    

 
 

   
  
 

 
  

  
  

 
 

 

 

 

 

                

 

       

     

       

     

       
         

 
       

        
          

        

        
        

         
        

            
         

         
        

            
         

     

         
         

         
        

         
        

            
         

       

      
        

            

   

    

     

          
         

  

  

     
           

           
 

   

  - Se §7:1

  

             
      

               
       

       

     

         
        

- Tennisbanor på smörlyckan är stängd och personal för att lägga ner 
dem för vintern är kontaktade och redo att utföra detta.

§ 7:5 Status Corona, resultat tävlingar mm

- Våra restriktioner har i och med öppnandet av samhället blivit råd 
och klubben är nu helt öppen för allmänhet att besöka.

§ 7:6 Uppstart föräldragrupp

  

     

           
           

 

   

     

- Förslag att ett attest-system eller rutin ska etableras mellan kassör 
Anders Rosberg och Henrik diskuteras för att undvika att detta ej 
upprepar sig.

§ 8:2 Valberedningens förslag

§ 8:3 Övrigt

- Lyfts att det finns behov av att se till att säkerhets-material i from av 
brandsläckare och filt finns i klubbstugan på smörlyckan.

         
 

§ 7:3 SvTF, Tennis Syd, Kommunen, Lugi Badminton
Inga speciellt nytt sedan föregående möte, vilket finns omnämnt 
i Ulfs rapport.

§ 7:4 Status byggnation och anläggningar
- Till årsskiftet förväntas den ombyggnation av cafeteria- området 
påbörjas av den snickare som det funnits kontakt med.

              
            

 
  

     
  
     
§ 8 Beslutspunkter

             
              
- Detta projekt förväntas bli något för den nya styrelsen att ha klart under 
Q1 2022 för att vara redo från Q2 2022 när klubbens behov och aktiviteter 
börjar.

§ 8:1 Hantering av LOK-stöd framöver



 

  

  

 
  

 
   

 
     

  

   
 
   
  

  
 

   
 

  
  

 
   

   
  

 
 

  
 

   

  
  

  

   
   

  

     

   

       

       

 

Kruno tackade för visat intresse och avslutade mötet.

       

 

Vid protokollet: Carl Bedroth, sekreterare för mötet. 

Justeras: _______________________

§ 9 Nästa möte 2021-10-25 

§ 10 Mötets avslutande.



 

  

  

 


